
Verzonden: dinsdag 20 mei 2025 08:54 
Aan: Commissie LVVN <cie.LVVN@tweedekamer.nl> 
Onderwerp: E-mailprocedure 
Urgentie: Hoog 

Geachte Griffie, 

Graag wil ik namens het lid Kostić (Partij voor de Dieren) een e-mailprocedure starten met het 
verzoek aan de minister van LVVN om nog voor het stikstofdebat te reageren op het onderzoek 
van het Adviescollege Openbaarheid en Informatiehuishouding en daarin specifiek in te gaan op 
de stevige kritiek die experts uiten in Follow The Money en op de oproep van het Adviescollege 
om de gegevens voortaan actief openbaar te maken (Bron: https://www.ftm.nl/artikelen/acoi-en-
dierenaantallen-in-woo)  

 

Met vriendelijke groet, 

Falco van Hassel 

 

Beleidsmedewerker 

Tweede Kamerfractie Partij voor de Dieren 
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